
 

 

 Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
19/12/2019 Vilvo(o)rde 

 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Claude Kriescher (zit voor - préside), Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Johan Van Riet (ook BEACH) 
o Federation Volley Wallonie-Bruxelles : Anne-Marie Habets, Daniel Van Daele 
o Commissies: Arturo Di Giacomo (NSC-CNA)  
Verontschuldigd / Excusés: G. Juwet (volmacht aan C. Kriescher), O. Dulon (procuration à D. Van Daele) 
Afwezig: Luc Declercq, , Claude Holvoet (Liga A Dames), Johan Somers (NOC-CNR) 

Commissies         Commissions 
 

1. BEACH (J. Van Riet) 
 

1.1. Verslagen van de meetings met de organisatoren 
van de Belgian Beach tour-events : 

• iedereen blijft ‘on board’  

• organisatoren krijgen volgend jaar een 
refund (gemiddelde waarde 500 €) op hun 
inschrijvingsgeld 3000 € (exclusief BTW). 
Dit bedrag van 500 € dient om de 
organisatoren ertoe aan te zetten om 
bepaalde (nog te definiëren) 
kwaliteitscriteria te behalen. Dit zal de 
kwaliteit ten goede komen.  

• Het verslag van de meeting wordt vertaald 

• Inschrijvingen gebeuren tot 25/02 

• De Beach overweegt de invoering van 
VolleySpike op de tornooien. 
 

1.2. Evaluatie 1-ster toernooi met stad Knokke Heist 

• Het event werd afgesloten met een 
verlies van 70.000€ 

• Dit kunnen we niet elk jaar dragen 
 

1. BEACH (J. Van Riet) 
 

1.1. Rapports des rencontres avec les organisateurs 
des événements du Belgian Beach tour : 

• tout le monde reste à bord  

• L’année prochaine les organisateurs recevront 
un remboursement (500 € en moyenne) sur 
leur droit d'inscription 3000 € (hors TVA). Le 
montant de 500 € sert à stimuler les 
organisateurs au respect d’un cahier des 
charges et sera redistribué suivant des 
critères à définir. Cela permettra d'améliorer la 
qualité.  

• Le rapport de cette réunion sera traduit 

• Les inscriptions se feront pour le 25/02 

• Le Beach envisage également l’utilisation de 
VolleySpike pour ses tournois. 
 

1.2. Evaluation Tournoi 1 étoile avec la ville de Knokke 
Heist 

• L'événement s'est clôturé avec une perte de 
70.000€. 

• On ne peut pas supporter une telle perte 
chaque année 

2. NSC (A. Di Giacomo) 
 

2.1. Communicatie van de Liga. Deze verloopt stroef. 
De Liga introduceert nieuwe regels & tools – op 
zich dikwijls positief zoals tablets en nieuwe 
toeschouwer-telbladen – maar informeert noch 
haar clubs, noch de SRs hierover op adequate 
wijze. Volley Belgium zal op de RCB van 13/01 
aan de Liga vragen om bij het begin van elk 
seizoen een duidelijk handboek te publiceren. 

2.2. De bekerfinale heeft plaats op 16 februari om 
14u00 (heren) en 17u30 (dames). Arturo zal met 
Geert De Dobbeleer afspraken maken ivm 
videochallenge & lijnrechters. Daniel Van Daele 
zal met Geert overleg plegen over mogelijke 
promotie van thema’s van FVWB (bv Fair Play) 

2.3. Arturo heeft interessante want goedkope 
communicatiesystemen gevonden. Deze 
worden getest tijdens het toernooi van 
Roeselare. Indien positie kan het systeem 
desgewenst uitgerold worden in de Liga A 
(H&D). 

2,     CNA (A. Di Giacomo) 

 
2.1. Communication de la Ligue. C'est difficile. La Ligue 

introduit de nouvelles règles et de nouveaux outils 
- en soi souvent positifs comme les tablettes et les 
nouveaux ‘compteurs de spectateurs’ – mais elle 
n'en informe pas adéquatement ses clubs, ni les 
arbitres. Volley Belgium demandera à la Ligue au 
RCB le 13/01 de publier un manuel clair au début 
de chaque saison. 

2.2. Les finales de la coupe auront lieu le 16 février à 
14h00 (messieurs) et 17h30 (dames). Arturo 
prendra des dispositions avec Geert De Dobbeleer 
concernant le vidéochallenge et les juges de ligne. 
Daniel Van Daele consultera Geert au sujet d'une 
éventuelle promotion des thèmes de la FVWB (par 
exemple, le Fair Play). 

2.3. Arturo a des systèmes de communication bon 
marché et donc intéressant. Ceux-ci seront testés 
lors du tournoi de Roulers. Si l’évaluation est 
positive, le système pourrait être déployé dans la 
Liga A (H&D). 



 

 

2.4. De NSC organiseert haar tweede nationale dag 
bij Axis-Guibertin op 24/01. Onderwerpen zijn: 

• Fiscaliteit (de SRs moeten intussen – vanaf 
23/12 - hun voorkeursstatuut al bekend 
gemaakt hebben) 

• Presentatie van het nieuwe systeem en 
formulier voor scouting 

• De komende organisaties (VNL & Golden 
League) in België 

Het is nog te vroeg om op deze infodag al te 
handelen over de impact van de 
competitiehervorming. 

2.5. verwijzend naar punt 2.4. van het verslag van 
19/11 herhaalt de RvB dat het aan de 
homologatiecommissie is om te statueren over 
de publiciteit op het net. Voor tornooien kunnen 
uitzonderingen gemaakt worden op algemene 
regels.  

2.6. De Belgische internationale BVB-SRs kregen 
mooie aanduidingen (Doha, Moskou, Wenen, 
Warschau) 

2.7. Arturo vraagt wie de matchverslagen van de 
commissarissen controleert en in hoeverre er 
rekening gehouden wordt met de opmerkingen. 
De cel arbitrage ontvangt deze verslagen niet. 
In januari zal het systeem geëvalueerd worden. 

2.8. De lijst met wedstrijdcommissarissen wordt 
vastgelegd bij de aanvang van de competitie. 
Bijgevolg zullen voorstellen van nieuwe leden 
ten gepaste tijd geëvalueerd worden. 

2.9. Voorstelling van de nieuwe verantwoordelijke 
BVB. De voorzitter Volley Vlaanderen meldt dat 
hij een belangconflict heeft gezien zijn zoon 
voorgedragen wordt als verantwoordelijke sr 
beach. Bij de behandeling van dat punt verlaat 
hij de vergadering, neemt hij niet deel aan de 
bespreking en aan de stemming van dat punt. 
Nadat dit punt behandeld is, vervoegt hij de 
vergadering. De beslissing zelf wordt uitgesteld 
tot in januari. 

2.10 De RvB heeft een open discussie over de 
invoering van een ‘blauwe kaart’ en ‘Fair-Play’ 
punten.  Een dergelijk initiatief moet groeien 
vanuit de basis.  

2.11 Om over concrete gegevens te beschikken in de 
steeds weerkerende discussie over de kost van 
officiëlen zal Arturo de kosten van de arbitrage 
in 2019 vergelijken met die in 2018.  

2.12 Teneinde een sportief evenwicht te garanderen 
wordt het ‘pancake’ systeem – verplicht bij CEV 
CL-wedstrijden – niet gebruikt in het 
kampioenschap, met een eventuele 
uitzondering voor de Play-Offs – te bespreken 

  

2.4. La CNA organise sa deuxième journée nationale à 
l'Axis-Guibertin le 24/01. Les sujets sont : 

• Fiscalité (les arbitres devraient avoir déjà 
annoncé - à partir du 23/12 - leur statut 
privilégié) 

• Présentation du nouveau système et formulaire 
de visionnement 

• L’organisation future (VNL, Golden League) en 
Belgique 

Cette journée d'information arrive trop tôt pour y 
discuter de l'impact de la réforme de la compétition. 
 

2.5 En se référant au point 2.4 du rapport du 19/11, le 
CA rappelle qu'il appartient à la commission 
d'homologation de statuer sur la publicité sur le 
filet. Pour des tournois, des exceptions aux règles 
générales ne sont pas exclues.  

 
2.6. Les arbitres internationaux belges du BVB ont reçu 

de bonnes désignations (Doha, Moscou, Vienne, 
Varsovie) 

2.7. Arturo demande qui contrôle les rapports des 
commissaires de match et si les remarques sont 
prises en compte. La cellule arbitrage ne reçoit pas 
ces rapports. En janvier, le système de rapportage 
des commissaires de matches sera évalué. 

2.8. La liste des commissaires de matches est établie 
en début de saison pour l’ensemble de la saison et 
par conséquent la demande d’inclure de nouveau 
membres sera évalué au moment opportun. 

2.9. Présentation du nouveau responsable BVB. Le 
président de Volley Vlaanderen signale qu'il est en 
conflit d'intérêts puisque son fils est proposé 
comme responsable des arbitres beach. Quand le 
CA traite ce point, il quitte la réunion, ne participe 
pas à la discussion et ne vote pas sur ce point. 
Après que ce point a été traité, il rejoint la réunion. 
La décision elle-même est reportée au mois de 
janvier. 

 
2.10 Le Conseil d’Administration a une discussion 

ouverte sur l'introduction d'une "carte bleue" et de 
points "Fair-Play".  Une telle initiative doit se 
développer à partir de la base.  

2.11 Afin de disposer de données concrètes dans la 
discussion récurrente sur les coûts des officiels, 
Arturo comparera dans un petit rapport les coûts 
de l'arbitrage en 2019 avec ceux de 2018.  

2.12 Afin de garder une équité sportive, le système 
‘pancake’, rendu obligatoire pour les rencontres 
CEV Champions League ne sera pas utilisé pour 
les rencontres du championnat, à l’exception 
éventuelle des finales de Play-Off – à discuter. 

 

3. Liga A Dames (C. Holvoet) 
 
3.1. Jean Paul rapporteert over de meeting ‘Liga 

A Dames (Pieter Walbers, Claude Holvoet & 
Abdon Moens)’ en VB (Geert De Dobbeleer, 
Guy Juwet & Jean Paul De Buysscher). Om 
het niveau van het damesvolleybal te 
verhogen ambieert de Liga A D: 

• De vorming van een vzw 

3. Ligue A Dames (C. Holvoet) 
 
3.1. Jean Paul fait un rapport sur la réunion 'Ligue A 

Dames (Pieter Walbers, Claude Holvoet & Abdon 
Moens)' et VB (Geert De Dobbeleer, Guy Juwet & 
Jean Paul De Buysscher). Afin d'élever le niveau du 
volley-ball féminin, la Ligue A D ambitionne: 

 

• La création d'une association à but non lucratif 



 

 

• Minimum 20 uur training per week voor 
de clubs 

• Een brainstorming van haar AV met 
derden 

• Matchen op TV (SPORZA) 

• Beter niveau infrastructuur 

• Professionelere clubdirecties 

• Meer deelname aan CEV-cups 

• 20 heures d’entrainement minimum par 
semaine pour les clubs 

• Un brainstorming de son AG avec des tiers 

• D’avoir des matches à la télévision (SPORZA) 

• Meilleur niveau d'infrastructure 

• Des directions de clubs plus professionnels 

• Une participation accrue aux coupes CEV 
 

 
 
 

Raad van Bestuur  
 

Conseil d’Administration 
 

1. Financiën 
 

1.1. VolleySpike & Videosharing : VB en Metsys 
leggen de laatste hand aan een convenant. Het 
aangeboden systeem van videosharing – dat 
jaarlijks 125€ euro per aangesloten club zou 
kosten – biedt juridische bescherming aan alle 
stakeholders, want alle info is traceerbaar. Clubs 
die zelf opgenomen filmpjes uitwisselen lopen 
daarentegen het risico aangeklaagd te worden 
voor overtreding op de wet op privacy.  Vermits 
het systeem pas halfweg het seizoen in voege 
komt kan een halvering van de doorrekenprijs 
overwogen worden.  
VolleySpike zelf ( 15€ per aangesloten team) 
maakt deel uit van het project Fair Play.  

1.2. Op 3 december hadden Daniel van Daele, Geert 
De Dobbeleer, Guy Juwet en Jean Paul De 
Buysscher een meeting met Ethias. De  sponsor 
meldde een zware reductie in subsidie van 
330.000€ tot 150.000€. Zo zouden de vleugels 
en de BVB niet meer gesubsidieerd worden. 
Ethias wil zich concentreren op steun aan de 
beker van België en op de Yellow Tigers. Ethias 
privilegieert de vrouwensport. Daniel van Daele 
hoopt in het kader van de Fair Play toch nog 
steun te krijgen van Ethias, meer bepaald voor 
de organisatie van de interfederale beker. Een 
kopij van de samenwerkingsakkoorden tussen 
Ethias en VB zou moeten gevraagd worden voor 
meer klaarheid. 
 

1.3. Volgende RvB wordt Geert De Dobbeleer 
uitgenodigd om toelichting te geven over de 
verschillende subsidies en de impact op de 
vleugels. 

1.4. Daniel Van Daele vraagt of Luc Declercq hem 
een kopij kan bezorgen van de RSZ-
overeenkomst dat Volley Vlaanderen tekende 
met de fod Financiën. Hij wil deze gelegenheid te 
baat nemen om met Luc, Declercq, Claude 
Kriescher en Geert De Dobbeleer de akkoorden 
over de verdeling van de subsidies te bespreken. 

1. Finances 
 
1.1. VolleySpike & Videosharing : VB et Metsys 

mettent la touche finale à une convention. Le 
système de videosharing proposé - qui coûterait 
125€ par an par club affilié - offre une protection 
juridique à toutes les parties prenantes, car toutes 
les informations sont traçables. Par contre, les 
clubs qui échangent eux-mêmes des vidéos 
enregistrées par eux-mêmes courent le risque 
d'être poursuivis pour violation de la loi sur la vie 
privée.  Comme le système n'entre en vigueur 
qu'à la moitié de la saison, une réduction de moitié 
du prix de souscription peut être envisagée.  
Le système VolleySpike même (15€ par équipe 
alignée) fait partie du projet Fair Play.  

1.2. Le 3 décembre, Daniel van Daele, Geert De 
Dobbeleer, Guy Juwet et Jean Paul De Buysscher 
ont eu une réunion avec Ethias. Le sponsor a fait 
état d'une forte réduction de la subvention de 
330.000 € à 150.000 €. Ainsi, les ailes et le BVB 
ne seraient plus subsidiés. Ethias veut se 
concentrer sur le soutien de la Coupe de Belgique 
et des Yellow Tigers. Ethias privilégie le sport 
féminin. Néanmoins, Daniel van Daele espère 
encore obtenir du soutien de leur part pour des 
organisations telles que la coupe interfédérale. 
Une copie des accords de partenariat entre Ethias 
et VB pour les prochaines années devrait être 
demandée pour plus de clarté. 
 

 
1.3. Geert De Dobbeleer sera invité au prochain CA 

pour faire le point sur les divers subsides et 
l’implication pour les ailes. 

 
1.4. Daniel Van Daele demande si Luc Declercq peut 

lui fournir une copie de l’accord ONNS établi entre 
Volley Vlaanderen et le Ministère des Finances, et 
souhaite par la même occasion faire le point avec 
Luc Declercq, Claude Kriescher et Geert De 
Dobbeleer sur les différents accords de répartition 
des subsides. 



 

 

2. Varia 
 

2.1. VB ontving een uitnodiging van de fod 
werkgelegenheid & sociaal overleg om een 
vertegenwoordiger aan te duiden voor het 
paritair comité voor de sport. De RvB van januari 
zal hierover beslissen. 

2.2. Volgend op een vraag van Jeffrey Klok, 
Nederlandse speler maar met Volley Belgium 
als federatie van oorsprong, weet de RvB dat als 
de speler van federatie van oorsprong wenst te 
veranderen dat hij dit bij het CEV moet 
aanvragen.  

2.3. De klachtencommissie behandelde het dossier 
LIMAL-BVMV Noorderkempen. Limal wint de 
onderlinge match met forfait. 

2.4. Naar aanleiding van het verzoek van Daniel Van 
Daele met betrekking tot het RCB zou Olivier 
Dulon hem een volmacht hebben gegeven om 
het FVWB in dit RCB te vertegenwoordigen tot 
de verkiezingen eind maart in het FVWB, en dat 
om op de hoogte te blijven. Guy Juwet zal 
contact met hem opnemen om te zien welke 
procedure hij moet volgen. 

2.5. Volley Belgium viert in 2020 haar 75e 
verjaardag, en Daniel Van Daele stelt voor om 
stappen te zetten om Manneke Pis bij die 
gelegenheid als volleybalspeler te kleden.  

 
De jubileumviering van volgend jaar bestaat uit 
twee luiken, die vooral wervend moeten zijn: 

 

• Een jubileumboek (NL, F, E) D? 

• Een event (bv een galamatch met VIPs) 
 
 
De KUL stelt voor om geschiedenis van de volley 
in België toe te vertrouwen aan een student. Dat 
zal echter niet kunnen voor augustus 2020.  
 
 
De leden van de RvB worden uitgenodigd om 
hun inspiratie de vrije loop te laten en hun 
suggesties naar het secretariaat te zenden, 
zodat op de RvB van januari een draaiboek kan 
opgesteld worden. 

 

2.     Divers 
 
2.1.  VB a reçu une invitation du spf emploi, travail & 

concertation sociale pour nommer un 
représentant à la commission paritaire nationale 
des sports. Le CA de janvier en décidera. 

 
2.2. Suite à une demande de Jeffrey Klok, joueur 

Néerlandais mais dont la fédération d’origine est 
Volley Belgium, VB signale que s’il souhaite 
changer de fédération d’origine il devra en faire la 
demande auprès de la CEV.  

 
2.3. Le comité juridique de première instance a traité le 

dossier LIMAL-BVMV Noorderkempen. Limal 
gagne le match par forfait. 

2.4. Suite à la demande de Daniel Van Daele au sujet 
de la RCB Olivier Dulon lui aurait donné 
procuration pour représenter la FVWB au sein de 
cette RCB jusqu’aux élections de fin mars en 
FVWB, et ceci afin de rester informé. Guy Juwet 
prendra contact pour voir quelle procédure 
adopter. 

 
2.5.  Volley Belgium fêtera les 75 ans de la fédération 

en 2020, Daniel Van Daele propose de faire une 
démarche pour habiller Manneken Pis pour 
marquer ce jubilé.  

 
         La célébration de l'année prochaine comportera 

deux parties, qui devraient être principalement 
des activités promotionnelles: 

• Un livre d’anniversaire (NL, F, E) D ? 

• Un événement (par exemple, un galamatch 
avec des VIP) 

 
La KUL propose de confier la recherche 
historique du volley en Belgique à un étudiant. 
Toutefois, cela ne sera pas possible avant août 
2020.  

 
Les membres du Conseil d’Administration sont 
invités à laisser libre cours à leur inspiration et à 
envoyer leurs suggestions au secrétariat, afin 
qu'un scénario puisse être élaboré au CA en 
janvier. 

Volgende vergadering (Raad van Bestuur) 
 
Donderdag 16/01 - 19u30 – EVC 

Prochaine réunion (Conseil d’Administration): 
 
Jeudi 16/01 - 19.30h - EVC 

 
verslag & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


